
   
 

 

 
Protokół nr 69/2024 

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej Rady Miasta Płocka, 

które odbyło się 20 marca 2024 roku 

 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 16.31 

Posiedzenie zakończyło się o godz. 16.50 

 

Stan członków Komisji Gospodarki Komunalnej – 8 

Obecnych – 8  

 

Lista obecności członków komisji stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności osób zaproszonych stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Spotkaniu przewodniczyła Pani Anna Derlukiewicz – Przewodnicząca Komisji 

Gospodarki Komunalnej. 

 

1. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej z 27 lutego 2024 roku. 

3. Sprawozdanie ze swojej działalności Komendanta Miejskiego Policji w Płocku wraz  

z informacją o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego w Płocku w 2023 r. 

4. Informacja Komendanta Miejskiego Państwowej Straży Pożarnej w Płocku o stanie 

bezpieczeństwa miasta Płocka w zakresie ochrony przeciwpożarowej za 2023 r. 

5. Informacja Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego o stanie bezpieczeństwa 

sanitarnego miasta Płocka za 2023 r. 

6. Sprawozdanie Komendanta Straży Miejskiej w Płocku z działalności Straży Miejskiej za 

2023 r. 

7. Ocena realizacji programu „Mieszkania na start”. 

8. Omówienie projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Miasta Płocka w następujących 

sprawach: 

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Płock na lata 2024-2050,  

2) zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na rok 2024, 

3) ustalenia wysokości opłaty za pobyt w Izbie Wytrzeźwień w Płocku (druk nr 1116), 

4) odwołania opiekuna Młodzieżowej Rady Miasta Płocka (druk nr 1111), 

5) wyboru opiekuna Młodzieżowej Rady Miasta Płocka (druk nr 1112), 

6) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków ochotniczych straży 

pożarnych funkcjonujących na terenie Gminy-Miasta Płock za udział w działaniach 

ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach lub ćwiczeniach (druk nr 1113), 

7) wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy-Miasto Płock do partnerstwa oraz realizacji 

projektu konkursowego pn. INVOLVIM – „Wolontariat i wsparcie dla pracujących osób 

z zagranicy” (Informal  and Voluntary Services for Work Based Immigrants) 

dofinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego  

w ramach programu Interreg Europa 2021-2027 (druk nr 1114), 

8) wydzierżawienia nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy-Miasto Płock, 

położonej w Płocku (obr. 8) (druk nr 1119), 

9) wydzierżawienia nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy-Miasto Płock, 

położonej w Płocku przy ul. Kobylińskiego/Słodowa (obr. 4) (druk nr 1120),  
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10) wyrażenia zgody na odstąpienie od zbycia w drodze przetargu i udzielenie bonifikaty 

od ceny sprzedaży prawa własności nieruchomości stanowiącej własność  

Gminy-Miasto Płock oznaczonej nr 302 o pow. 506 m2 położonej w Płocku przy ul. 

Kredytowej (druk nr 1121), 

11) wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu nieruchomości zabudowanej, 

położonej w Płocku przy ul. Tadeusza Gajcego 7, w obrębie 7 „Działki”, oznaczonej 

numerami ewidencyjnymi działek 364/2, 364/3, 364/4 (druk nr 1122), 

12) przyznania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane 

przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej 

ewidencji zabytków (druk nr 1123), 

13) przyznania dotacji na wykonanie robót budowlanych lub prac konserwatorskich  

i restauratorskich przy nieruchomościach położonych na obszarze Specjalnej Strefy 

Rewitalizacji (druk nr 1124). 

9. Sprawy różne. 

10. Zakończenie posiedzenia. 

 

Obrady rozpoczęła Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki 

Komunalnej, która powiedziała: „Dzień dobry. Witam Państwa bardzo serdecznie na 

dzisiejszym – ostatnim w tej kadencji – posiedzeniu Komisji Gospodarki Komunalnej. Witam 

bardzo serdecznie przybyłych Państwa radnych, ale witam również przedstawicieli 

Państwowej Straży Pożarnej, Komendy Miejskiej Policji w Płocku oraz Straży Miejskiej również 

w Płocku. Witam też przedstawiciela Państwowego Powiatowego Inspektoratu… Inspektora 

Sanitarnego. Witam Pana skarbnika, Pana wiceprezydenta, wszystkich kierowników, 

dyrektorów i pracowników Urzędu Miasta Płocka obecnych na dzisiejszym posiedzeniu.  

I zanim, proszę Państwa, przejdziemy do omówienia punktów naszego posiedzenia najpierw 

proponuję, abyśmy sprawdzili listę obecności.” 

 

Wynik głosowania (sprawdzenie obecności): 

8 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Pan radny Jacek Jasion głosował ręcznie. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej stwierdziła 

kworum. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo. Ponieważ tutaj Pan radny Jacek Jasion będzie głosował ręcznie, gdyż ma 

awarię tabletu. Dziękuję bardzo. Zanim przystąpimy do przegłosowania porządku obrad 

mamy do wprowadzenia do porządku obrad projekt uchwały na druku numer 1126 w sprawie 

wyrażenia zgody na realizację przez Gminę-Miasto Płock projektu pod nazwą: „Kompleksowe 

wsparcie – daje oparcie” współfinansowanego w ramach Programu Fundusze Europejskie dla 

Mazowsza 2021-2027. Kto z Państwa radnych jest za wprowadzeniem tego punktu do 

dzisiejszego porządku? Bardzo proszę. Dziękuję.” 

 

Wynik głosowania (wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały na druku nr 1126): 

8 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Pan radny Jacek Jasion głosował ręcznie. 

 

Projekt uchwały na druku nr 1126 został wprowadzony do porządku obrad. 

 

 

 



3 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo. Kolejny punkt, więc teraz będziemy musieli przyjąć zmieniony porządek 

obrad. I kto z Państwa radnych jest za przyjęciem właśnie tego zmienionego porządku obrad? 

Bardzo proszę o głosowanie.” 

 

Wynik głosowania (przyjęcie porządku obrad): 

7 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Po przegłosowaniu przyjęto następujący porządek obrad: 

1. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej z 27 lutego 2024 roku. 

3. Sprawozdanie ze swojej działalności Komendanta Miejskiego Policji w Płocku wraz  

z informacją o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego w Płocku w 2023 r. 

4. Informacja Komendanta Miejskiego Państwowej Straży Pożarnej w Płocku o stanie 

bezpieczeństwa miasta Płocka w zakresie ochrony przeciwpożarowej za 2023 r. 

5. Informacja Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego o stanie bezpieczeństwa 

sanitarnego miasta Płocka za 2023 r. 

6. Sprawozdanie Komendanta Straży Miejskiej w Płocku z działalności Straży Miejskiej za 

2023 r. 

7. Ocena realizacji programu „Mieszkania na start”. 

8. Omówienie projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Miasta Płocka w następujących 

sprawach: 

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Płock na lata 2024-2050 (druk 

nr 1127),  

2) zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na rok 2024 (druk nr 1128), 

3) ustalenia wysokości opłaty za pobyt w Izbie Wytrzeźwień w Płocku (druk nr 1116), 

4) odwołania opiekuna Młodzieżowej Rady Miasta Płocka (druk nr 1111), 

5) wyboru opiekuna Młodzieżowej Rady Miasta Płocka (druk nr 1112), 

6) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków ochotniczych straży 

pożarnych funkcjonujących na terenie Gminy-Miasta Płock za udział w działaniach 

ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach lub ćwiczeniach (druk nr 1113), 

7) wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy-Miasto Płock do partnerstwa oraz realizacji 

projektu konkursowego pn. INVOLVIM – „Wolontariat i wsparcie dla pracujących osób 

z zagranicy” (Informal  and Voluntary Services for Work Based Immigrants) 

dofinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego  

w ramach programu Interreg Europa 2021-2027 (druk nr 1114), 

8) wyrażenia zgody na realizację przez Gminę-Miasto Płock projektu pn.: „Kompleksowe 

wsparcie – daje oparcie” współfinansowanego w ramach Programu Fundusze 

Europejskie dla Mazowsza 2021-2027 (druk nr 1126), 

9) wydzierżawienia nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy-Miasto Płock, 

położonej w Płocku (obr. 8) (druk nr 1119), 

10) wydzierżawienia nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy-Miasto Płock, 

położonej w Płocku przy ul. Kobylińskiego/Słodowa (obr. 4) (druk nr 1120), 

11) wyrażenia zgody na odstąpienie od zbycia w drodze przetargu i udzielenie bonifikaty 

od ceny sprzedaży prawa własności nieruchomości stanowiącej własność  

Gminy-Miasto Płock oznaczonej nr 302 o pow. 506 m2 położonej w Płocku przy ul. 

Kredytowej (druk nr 1121), 

12) wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu nieruchomości zabudowanej, 

położonej w Płocku przy ul. Tadeusza Gajcego 7, w obrębie 7 „Działki”, oznaczonej 

numerami ewidencyjnymi działek 364/2, 364/3, 364/4 (druk nr 1122), 

13) przyznania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane 

przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej 

ewidencji zabytków (druk nr 1123), 
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14) przyznania dotacji na wykonanie robót budowlanych lub prac konserwatorskich  

i restauratorskich przy nieruchomościach położonych na obszarze Specjalnej Strefy 

Rewitalizacji (druk nr 1124). 

9. Sprawy różne. 

10. Zakończenie posiedzenia. 

 

Ad pkt. 2 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej z 27 lutego 2024 

roku. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem protokołu z 27 roku… z 27 lutego 2024 roku? 

Bardzo proszę.” 

 

Wynik głosowania: 

7 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Protokół nr 68/2024 z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej został przyjęty.  

 

Ad pkt. 3 

Sprawozdanie ze swojej działalności Komendanta Miejskiego Policji w Płocku wraz 

z informacją o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego w Płocku w 2023 r. 

 

Materiał stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Państwo otrzymaliście przygotowany materiał przez Komendę Miejską Policji. Czy macie do 

tego materiału pytania? Bardzo proszę. Bardzo proszę, Panie przewodniczący.” 

 

Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Szanowni 

Państwo! Jeśli pozwolicie Państwo, ja odniosę się do tematyki troszkę szerzej niż tylko do 

sprawozdania przygotowanego przez komendę policji. A mianowicie są niektóre elementy  

w tych czterech sprawozdaniach, które otrzymaliśmy dzisiaj, które są powiązane i dotyczą 

wszystkich praktycznie służb, a najbardziej policji i straży miejskiej. I o tym chciałbym 

powiedzieć. I też powiem jak gdyby na wyrost, ponieważ to do czego się odniosę jest 

jednocześnie prośbą do Państwa, żebyśmy spróbowali trochę zmienić swoje… swoją politykę 

dotyczącą bezpieczeństwa w obszarze zwalczania wandalizmu. W mojej ocenie od wielu 

miesięcy w Płocku mamy coraz większy problem z niszczeniem mienia, zwłaszcza mienia 

publicznego, ale nie tylko, mienia w przestrzeni publicznej. I w tych sprawozdaniach powiem, 

że to jest tak delikatnie zaznaczone. Ja domyślam się też dlaczego. Państwo w dużej mierze 

zapewne odnosicie się do zgłoszeń, które do was trafiają, natomiast z informacji, które 

docierają do mnie i funkcjonują w przestrzeni publicznej wiemy, że jak ktoś raz czy drugi 

natknął się na uszkodzenie mienia, raz czy drugi zgłosił i później ma ciąg dalszy, kontynuację 

tego, to on już macha ręką, bo wie, że nic to… na ogół skończy się to niewykryciem sprawcy. 

Myślę, że powinniśmy wspólnie – na pewno straż miejska, na pewno policja, na pewno zespół 

monitoringu, być może jeszcze jakieś inne instytucje, jednostki – współpracując przygotować 

jakiś program, który poprawi walkę z tym problemem. To nie jest tylko płocki problem, 

natomiast to się tak nasila, że jeżeli tego nie przerwiemy to niedługo będzie naprawdę 

gigantyczny problem. To jest taka moja prośba i uwaga do Państwa bardziej na przyszłość, 

już nie patrząc na rok 2023. Dziękuję.” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo. Nie wiem czy Pan z komendy miejskiej policji chce się odnieść do tej 

wypowiedzi. Tak? To bardzo proszę, zapraszam do mównicy.” 
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Pan Roman Asakowski Naczelnik Wydziału Prewencji w Komendzie Miejskiej Policji w Płocku 

powiedział: „Panie Przewodniczący! Zebrani Goście! Przekażę sugestie Pana 

przewodniczącego komendantowi i na pewno przychylimy się do prośby. Dziękuję.” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią przygotowanego 

materiału? Bardzo proszę o głosowanie.” 

 

Wynik głosowania: 

7 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Materiał został zaopiniowany pozytywnie.  

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo.” 

 

Ad pkt. 4 

Informacja Komendanta Miejskiego Państwowej Straży Pożarnej w Płocku o stanie 

bezpieczeństwa miasta Płocka w zakresie ochrony przeciwpożarowej za 2023 r. 

 

Materiał stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„I czy tu Państwo radni macie pytania do tego materiału? Ponieważ również tak jak poprzedni 

materiał tutaj też w tym punkcie został też dołączony i mogliśmy się z tym zapoznać 

szczegółowo. Jeśli nie ma pytań, proszę przejdźmy do głosowania. Kto z Państwa radnych 

jest za pozytywną opinią przygotowanego materiału?” 

 

Wynik głosowania: 

7 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Materiał został zaopiniowany pozytywnie.  

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo.” 

 

Ad pkt. 5 

Informacja Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego o stanie 

bezpieczeństwa sanitarnego miasta Płocka za 2023 r. 

 

Materiał stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„I czy tutaj Państwo radni macie pytania do tego materiału? Bardzo proszę. Nie widzę 

zgłoszeń, proponuję przejdźmy do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną 

opinią materiału, kto jest przeciw, ewentualnie wstrzymał się od głosu? Bardzo proszę.” 

 

Wynik głosowania: 

7 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Materiał został zaopiniowany pozytywnie.  
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Ad pkt. 6 

Sprawozdanie Komendanta Straży Miejskiej w Płocku z działalności Straży Miejskiej 

za 2023 r. 

 

Materiał stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Czy Państwo radni macie do tego punktu pytania? Jeśli nie ma, proponuję przejdźmy do 

głosowania. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią materiału?” 

 

Wynik głosowania: 

7 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Materiał został zaopiniowany pozytywnie. Pan radny Artur Jaroszewski głosował ręcznie. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo.” 

 

Ad pkt. 7 

Ocena realizacji programu „Mieszkania na start”. 

 

Materiał stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„To nie jest temat sesyjny, więc nie będzie poddawany pod głosowanie, ale może Państwo 

radni macie pytania do tego materiału.” 

 

Pan radny Lech Latarski Wiceprzewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej powiedział  

[z sali]: „Na 2024 rok ile jest przewidzianych do oddania?” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„To jest pytanie, tak? To bardzo prosimy tutaj Panie dyrektorze.” 

 

Pan Wojciech Petecki Dyrektor Wydziału Zarządzania Nieruchomościami Gminy powiedział: 

„Pani Przewodnicząca! Szanowni Państwo! Czy ja mogę prosić o powtórzenie pytania?” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Bardzo proszę.” 

 

Pan radny Lech Latarski Wiceprzewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej powiedział  

[z sali]: „Na 2024 rok ile jest przewidzianych do oddania?” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„A czy można włączyć mikrofon? Będzie łatwiej Pani zaprotokołować.” 

 

Pan Wojciech Petecki Dyrektor Wydziału Zarządzania Nieruchomościami Gminy powiedział: 

„I ja bym nie chciał głupot nagadać.” 

 

Pan radny Lech Latarski Wiceprzewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej powiedział  

[z sali]: „Ile przewidujemy oddać mieszkań?” 

 

Pan Wojciech Petecki Dyrektor Wydziału Zarządzania Nieruchomościami Gminy powiedział: 

„31.” 

 

 



7 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo. Jeśli nie ma więcej pytań, proponuję żebyśmy przeszli dalej.” 

 

Ad pkt. 8 

Omówienie projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Miasta Płocka  

w następujących sprawach:  

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej 

zaproponowała, aby projekty uchwał na drukach nr 1127 i 1128 omówić wspólnie. Radni 

wyrazili zgodę. 

 

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Płock na lata 2024-2050 

(druk nr 1127) i 2) zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na rok 2024 

(druk nr 1128) 

 

Projekt uchwały na druku nr 1127 stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Projekt uchwały na druku nr 1128 stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„I czy tu Państwo radni macie pytania do tych punktów? Bardzo proszę. Jeśli nie ma pytań, 

proszę poddajmy je – te punkty – pod głosowanie. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną 

opinią projektu uchwały pomieszczoną na druku numer 1127? Bardzo proszę. Poproszę  

o podsumowanie.” 

 

Wynik głosowania (projekt na druku nr 1127): 

3 głosy – za 

0 głosów – przeciw 

3 głosy – wstrzymujące się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały 

pomieszczoną na druku numer 1128? Bardzo proszę.” 

 

Wynik głosowania (projekt na druku nr 1128): 

3 głosy – za 

0 głosów – przeciw 

4 głosy – wstrzymujące się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo.” 

 

3) ustalenia wysokości opłaty za pobyt w Izbie Wytrzeźwień w Płocku (druk nr 

1116) 

 

Projekt uchwały na druku nr 1116 stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Czy Państwo radni macie pytania do tego punktu? Bardzo proszę. Kto z Państwa radnych 

jest za pozytywną opinią projektu uchwały pomieszczoną na druku numer 1116? Bardzo 

proszę o zagłosowanie.” 
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Wynik głosowania: 

7 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo.” 

 

4) odwołania opiekuna Młodzieżowej Rady Miasta Płocka (druk nr 1111) 

 

Projekt uchwały na druku nr 1111 stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Czy tu Państwo radni macie pytania do tego punktu? Bardzo proszę. Nie widzę, więc kto  

z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały pomieszczoną na druku numer 

1111? Bardzo proszę o zagłosowanie. Poproszę o podsumowanie.” 

 

Wynik głosowania: 

6 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo.” 

 

5) wyboru opiekuna Młodzieżowej Rady Miasta Płocka (druk nr 1112) 

 

Projekt uchwały na druku nr 1112 z autopoprawką stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Czy  tutaj Państwo radni macie pytania? Bardzo proszę. Jeśli nie ma pytań, proszę 

przejdźmy do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały 

pomieszczoną na druku numer 1112? Bardzo proszę. Proszę o wynik.” 

 

Wynik głosowania: 

6 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo.” 

 

6) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków ochotniczych straży 

pożarnych funkcjonujących na terenie Gminy-Miasta Płock za udział w działaniach 

ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach lub ćwiczeniach (druk nr 1113) 

 

Projekt uchwały na druku nr 1113 stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Czy tu Państwo radni macie pytania do tego punktu? Jeśli nie ma, proponuję przejdźmy do 

głosowania. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały pomieszczoną 
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na druku numer 1113? Bardzo proszę.” 

 

Wynik głosowania: 

7 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo.” 

 

7) wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy-Miasto Płock do partnerstwa oraz 

realizacji projektu konkursowego pn. INVOLVIM – „Wolontariat i wsparcie dla 

pracujących osób z zagranicy” (Informal  and Voluntary Services for Work Based 

Immigrants) dofinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Rozwoju 

Regionalnego w ramach programu Interreg Europa 2021-2027 (druk nr 1114) 

 

Projekt uchwały na druku nr 1114 stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Czy tu Państwo radni macie pytania do tego punktu? Bardzo proszę. Jeśli nie ma, proponuję 

przejdźmy do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały 

pomieszczoną na druku numer 1114?” 

 

Wynik głosowania: 

5 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

1 głos – wstrzymujący się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo.” 

 

8) wyrażenia zgody na realizację przez Gminę-Miasto Płock projektu pn.: 

„Kompleksowe wsparcie – daje oparcie” współfinansowanego w ramach Programu 

Fundusze Europejskie dla Mazowsza 2021-2027 (druk nr 1126) 

 

Projekt uchwały na druku nr 1126 stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Czy tu Państwo radni macie pytania do tego punktu? Bardzo proszę. Jeśli nie ma, proponuję 

przejdźmy do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały 

pomieszczoną na druku numer 1126? Bardzo proszę o zagłosowanie. Poproszę o wynik.” 

 

Wynik głosowania: 

6 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo.” 
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9) wydzierżawienia nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy-Miasto 

Płock, położonej w Płocku (obr. 8) (druk nr 1119) 

 

Projekt uchwały na druku nr 1119 stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Czy tu Państwo radni macie pytania do tego punktu? Jeśli nie ma, proponuję przejdźmy do 

głosowania. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały pomieszczoną 

na druku numer 1119? Bardzo proszę. Proszę o wynik.” 

 

Wynik głosowania: 

5 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo.” 

 

10) wydzierżawienia nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy-Miasto 

Płock, położonej w Płocku przy ul. Kobylińskiego/Słodowa (obr. 4) (druk nr 1120) 

 

Projekt uchwały na druku nr 1120 stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Czy tu Państwo radni macie pytania do tego punktu? Bardzo proszę. Jeśli nie ma, proponuję 

przejdźmy do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały 

pomieszczoną na druku numer 1120? Proszę o wynik.” 

 

Wynik głosowania: 

5 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo.” 

 

11) wyrażenia zgody na odstąpienie od zbycia w drodze przetargu i udzielenie 

bonifikaty od ceny sprzedaży prawa własności nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy-Miasto Płock oznaczonej nr 302 o pow. 506 m2 położonej w Płocku przy ul. 

Kredytowej (druk nr 1121) 

 

Projekt uchwały na druku nr 1121 stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Czy tutaj Państwo radni macie pytania do tego punktu? Bardzo proszę. Nie widzę, więc 

przejdźmy proszę do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu 

uchwały pomieszczoną na druku numer 1121? Bardzo proszę o zagłosowanie. Proszę o 

wynik.” 

 

Wynik głosowania: 

5 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 



11 

 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo.” 

 

12) wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu nieruchomości zabudowanej, 

położonej w Płocku przy ul. Tadeusza Gajcego 7, w obrębie 7 „Działki”, oznaczonej 

numerami ewidencyjnymi działek 364/2, 364/3, 364/4 (druk nr 1122) 

 

Projekt uchwały na druku nr 1122 stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Czy Państwo radni macie pytania do tego punktu? Jeśli nie ma pytań, proponuję przejdźmy 

do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały 

pomieszczoną na druku numer 1122? Bardzo proszę. Proszę o wynik” 

 

Wynik głosowania: 

3 głosy – za 

0 głosów – przeciw 

1 głos – wstrzymujący się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. Jedna osoba obecna na sali nie oddała 

głosu. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo.” 

 

13) przyznania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się  

w gminnej ewidencji zabytków (druk nr 1123) 

 

Projekt uchwały na druku nr 1123 stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„I czy Państwo radni macie tutaj do tego punktu jakieś pytania? Jeśli nie ma pytań, 

proponuję przejdźmy do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią 

projektu uchwały pomieszczoną na druku numer 1123? Bardzo proszę. Poproszę o wynik.” 

 

Wynik głosowania: 

5 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuje bardzo.” 

 

14) przyznania dotacji na wykonanie robót budowlanych lub prac konserwatorskich 

i restauratorskich przy nieruchomościach położonych na obszarze Specjalnej Strefy 

Rewitalizacji (druk nr 1124). 

 

Projekt uchwały na druku nr 1124  stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Bardzo proszę o pytania do tego punktu, jeśli takie są. Jeśli nie ma pytań, proponuję 
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przejdźmy do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały 

pomieszczoną na druku numer 1124? Bardzo proszę o zagłosowanie. Proszę o wynik.” 

 

Wynik głosowania: 

5 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo.”  

 

Raport ze wszystkich głosowań stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu. 

 

Ad pkt. 9 

Sprawy różne. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„I w tym punkcie nie mamy żadnych spraw do omówienia. Ja Państwu dziękuję bardzo za 

przybycie i życzę miłego popołudnia.” 

 

Ad pkt. 10 

Zakończenie posiedzenia. 

 

Pani Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała:  

„Ja Państwu dziękuję bardzo za przybycie i życzę miłego popołudnia. Dziękuję bardzo.” 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

Przewodnicząca 

Komisji Gospodarki Komunalnej  

/-/ Anna Derlukiewicz 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

/-/ Małgorzata Danieluk 


